



航天重型工程装备有限公司  
AEROSPACE HEAVY INDUSTRY CO.,LTD

Aerospace Heavy Industry Co., Ltd. (AHI)  
Unified Social Credit Code: 91420900052648060A  
Registered address: No. 69 Xiaohan Avenue, National  
High tech Development Zone, Xiaogan City, Hubei  
Province, China

## Distributor Certificate 经销商证书

The certificate Aerospace Heavy Industry Co., Ltd. (AHI) -certifies the company FN Machines, LLC (FNM), business registration number: 1097746801030, registered office in 141407, Russian Federation, Khimki, Panfilova str, 21/1, fl 16 the status of an importer and an official distributor in the territory of the Russian Federation. FN Machines LLC has the rights to sell and provide a full range of technical service and warranty support for AHI equipment.

航天重型工程装备有限公司(AHI) - 授权 FN 机械有限责任公司(FNM), 商业登记号码:1097746801030, 注册地址 141407, 俄罗斯联邦, Khimki, Panfilova str, 21/1, fl 16 在俄罗斯联邦境内的进口商和官方经销商的地位。FN Machines LLC 有权销售并提供 AHI 设备的全方位技术服务和保修支持。

All/AHI/equipment(Open-pit/mine/transport/equipment,Underground/mine/transport equipment,Intelligent mining equipment,Special mining equipment) sold by LLC FN Machines will be provided with after-sales service and the supply of original spare parts by LLC FN Machines. LLC FN Machines 销售的所有 AHI 设备(露天矿运输装备,井工矿运输装备,智能矿用装备,特种矿用装备)将由 LLC FN Machines 提供售后服务和原厂备件供应。

This certificate is valid from 29/8/2023 to 29/8/2026.

本证书有效期为自 2023 年 8 月 29 日起生效,有效期至 2026 年 8 月 29 日。

Hereby authorized!  
特此授权!

Aerospace Heavy Industry Co., Ltd.  
航天重型工程装备有限公司  
August 29, 2023  
2023 年 8 月 29 日

